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           HESLO PRO TENTO ROK : MIRACLES THROUGH SERVICE  - SLUŽBAMI K ZÁZRAKŮM 
 

    Milé lvice, milí lvové! 
                                       Milá lví rodino! 
 
Březen byl opět nabitý zajímavými událostmi. 
Lví akce  byly ještě stále ve znamení vel-
kých společenských událostí, ale také již ve 
znamení veselých jarních novinek. 
 
Letošní plesová sezóna byla ukončena 
dvěma krásnými plesy.  28.2.2009  se pořá-
dal ples  LC Tábor v Sezimově Ústí. Tábor-
ských lionů je tolik, že zaplní   každý sál  a je 
s nimi vždy dobře.  Při slavnostním zahájení  
lionskou hymnou jsme společně s prezidentem 
LC Petrem Stoklasou prošli celým sálem, poté 
prezident přivítal všechny přítomné a mojí 
milou povinností bylo poděkovat všem lionům  
za množství činností, kterými LC Tábor přispívá 
ke zpříjemnění života nejen města Tábora. 
V průběhu večera jsme viděli roztomilé před-
tančení malých slečen a hochů,  divočejší tance 
LEOCLUBU a také tance rozvážnějších lvů. 
Raut a tombola byla skvělá, ale největší 
úspěch sklidili naši lvi s vlastním předtan-
čením o půlnoci. Kroužili kolem půvabné  
Janičky Haraštové a napodobovali její ladné 
pohyby a hlas. Měli největší aplaus, všichni se 
bavili dokonale.  
 

        
Prezident LC Plzeň City Viktor Korbel s manželkou 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Posledním  9. plesem letošní sezóny byl  
14.3.2009 již XIV. ples LC Plzeň City. Vše se 
vydařilo, jedinečná hudba,  předtančení majore-
tek a tanečních párů, převeliká tombola a opět 
raut, tanec  a  veselá zábava. Plesu se zú-
častnili také zástupci německých lionů, 
protože mezinárodní kontakty tohoto klubu jsou 
dlouhodobé a velice rozsáhlé. 
Musím  potvrdit, že naše reprezentační 
plesy v celém distriktu mají vy sokou úro-
veň a jsou  velkou  společenskou událostí ve 
všech městech. Chci všem klubům za skvělou 
reprezentaci lionů vřele poděkovat. 
 
 

 
      Krásná atmosféra v Měšťanské besedě na plese 
                            LC Plzeň city 
 
Největší událostí měsíce byla oslava DNE 
LIONŮ  S OSN 13.3.2009. Oslavy probíhaly 
tradičně v New Yorku a současně ve Vídni. Náš 
distrikt obdržel pozvání od od Past Internatio-
nal  Director LCI Ernsta Musila do Diplomatické 
akademie Wien k oslavě již historických vztahů  
mezi liony a OSN, které byly navázány  v r. 
1945. Po celých 64 let  jsou naplňovány vý-
znamnými mezinárodními aktivitami. Letošní 
oslavy již 31. v pořadí, měly tématický 
název Svět bez hladu.  
Protože se jedná o mimořádně významný den 
v životě lionů, byla pro české a slovenské liony 
velká čest  prožít tyto slavnostní okamžiky 
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s liony rakouskými, maďarskými a německými. 
Opravdu srdečně nás všichni přivítali. Cítili 
jsme, jakou radost měli z naší přítomnosti 
a jak bezprostředně o stycích s našimi 
kluby  hovořili. V tento den byl rovněž  sla-
ven   Den mládeže  (ve spolupráci s UNICEF). 
Všichni znáte  projekt LCI Mírový plakát, který 
má ve světě velký ohlas, úspěšné výkresy jsou 
na poštovních známkách. 
Celý večer se nesl  v klidném a důstojném 
tónu. Zlatým bodem  večera bylo vystoupení 
našeho velvyslance pana Jiřího Gruši, kte-
rý je zároveň ředitelem Diplomatické akademie 
Wien a obdivovanou osobností ve vídeňské 
společnosti. Hovořil na téma  „Otázky na 
Evropu“ a vtipně odpovídal na otázky 
z publika. Za náš distrikt se  dále účastnili  
past guvernér Tomáš Ryba,  1. VDG  Juraj 
Schwarz s manželkou a  člen GMT Tibor 
Buček s manželkou. Vyřizuji Vám všem po-
zdravy a pozvání  od rakouských klubů.  
 

 Delegace našeho D122 společně s Ernstem Musilem 
 
 
Další velkou distriktní akcí byla jumelage 
mezi německými distrikty 111 BN a BO a 
naším distriktem ve dnech 20.-22.3.2009. 
Je to již tradiční  a milá akce. Tentokrát byla 
v režii  našich německých sousedů.  Účastníci 
poznali oblast na býv. hranici mezi východním 
a západním Německem. Ubytování a hlavní 
setkání proběhlo v krásně upraveném Klášteře 
Maria Bildhausen, v němž žijí handicapovaní. 
V sobotu  byla návštěva Meiningen, kde je 
proslulé divadlo a divadelní museum. Byl to 
neuvěřitelný zážitek a naše poděkování  patří 
všem  pečlivým pořadatelům a reprezentantům 
našeho distriktu. Zúčastnily se již  tradičně 
pražské kluby  Bohemia, Hartig a San Giorgio, 
pardubický klub s perníkovým suvenýrem.  
Také naše vedení bylo tradiční – IPDG Ry-
ba, PDG Slípka a 1.VDG Schwarz, který již 
připravuje další jumelage v Bratislavě. 
 
 
Jsme  opravdu velká lví rodina a náš distrikt si 
získal velmi dobré jméno. Važme si toho a 
zamysleme se nad tím, jak  můžeme naši čin-
nost i v těchto směrech  plně rozvinout. Jsem 
na Vás pyšná. 
 
 

 
Účastníci Jumelage našeho a německých distriktů 111      

BN a BO v březnových dnech letošního roku 
 

 
Březen se v našem distriktu  vyznačoval  
přípravami na významné období 
v klubech – volby funkcionářů  lionského 
roku 2009-2010. Podle  informací zónových 
a regionálních chairmanů  se kluby důstojně 
připravují, asi ve třetině klubů již volby pro-
běhly. Úkolem každého sekretáře je ode-
slat nejlépe hned po volbách hlášení  PU 
101.  
Na slavnostních  schůzích  jsou voleni dele-
gáti na konvent v Plzni, jsou navrhováni čle-
nové na udělení  čestného uznání a 
vyznamenání, prezidenti se rozhodují, jaká 
byla nejlepší akce klubu  po dobu jejich pre-
zidentování do distriktní ankety. V této době 
se dokončují  také přípravy na další jarní 
akce klubů. Jak je vidět,  na jaře většina 
lionů dbá také  o svoji  kondici.  Začínají 
sportovní hry a zájezdy. Nezapomeňte - Mí-
rový plakát má své vynikajíci období, přihlaš-
te  své školy! Komunikace mezi kluby se 
zlepšuje. 
 
Stranou nezůstávají ani  akce distriktní. Při-
pravuje se plzeňský konvent, který pro-
běhne 29.-31. května v Plzni, v dubnu 
přijede z Oak Brooku návštěva   do Lion-
ského oftalmologického edukačního cent-
ra ve FN KV a  ve velkém finále jsou 
přípravy na naši účast v distriktní akci 
„Votvírák“ –  největší Hudební festival  
12.-14. června, jehož budeme partnery. 
 
Nejvýznamnější událostí  i v této době je 
přijímání nových členů do klubů a  práce 
v nových klubech, které budou co nevidět 
charterovány.  Je to náš velký úkol, kte-
rým je naše celoroční práce korunována.  
 
 
Přeji všem krásné jarní dny a slunce v duši 
 
 

 
Vaše Jana Flanderová 

 
 


